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1. Opening, vaststelling agenda en mededelingen 
Mededeling Piet: Piet heeft vernomen dat er veel zorgaanbieders gecontracteerd zijn binnen het 
Sociaal domein. Piet vraagt of we ervan uit kunnen gaan dat zorgaanbieders op tijd stoppen, of 
houden zij hun eigen inkomen in stand? 
Benigna & Nancy vullen aan dat iedere casus maatwerk vraagt en er afspraken worden 
gemaakt/doelen worden gesteld in overleg met cliënt, zorgaanbieder en gemeente. Deze 
afspraken/doelen worden cyclisch geëvalueerd en daar waar nodig bijgesteld. 
Jo geeft aan dat een voorziening hierdoor niet langer en duurder dan noodzakelijk wordt 
verstrekt. 
Benigna vult aan dat het aantal zorgaanbieders de afgelopen jaren is ingekrompen.  
Piet vraagt of er tussen zorgverleners onderling ook Grensoverschrijdende samenwerking 
plaatsvindt. Benigna ligt toe dat grensoverschrijdende samenwerking geregeld plaatsvindt ihkv 
bijvoorbeeld Leerplicht.  
 
 
2. Verslag 22-11-2022 
Akkoord. 
 
 
3. Input ASD MH op beleidsplan 2023-2026 
In oktober 2022 in het beleidsplan Wmo 2023-2026 tijdens een bijeenkomst in Margraten aan de 
regionale adviesraden gepresenteerd. Naar aanleiding hiervan zijn de voorzitters van de 
adviesraden samen met ambtenaren beleid Wmo een tweetal keren bij elkaar gekomen (Eerste 
keer met Joni Kusters en de tweede keer met Ilse Hessels).  
Jo heeft tijdens deze bijeenkomsten uitgelegd hoe de samenwerking tussen het Sociaal Domein en 
de adviesraad in Vaals werkt. Duidelijk werd dat in andere gemeenten adviesraad en ambtenarij 
nog vaak tegenover elkaar staan. Op uitnodiging van de Adviesraad Gulpen-Wittem zijn Jo en 
Ilse daar op bezoek geweest om van gedachten te wisselen over de aanpak Vaals.  
 
Jo vertelt dat Gemeenschappelijke adviesraden met de input op het beleidsplan Wmo in deze 
achter de feiten aanlopen. Toch heeft men er in gezamenlijkheid voor gekozen om het stuk ter 
informatie alsnog voor te leggen aan het de verschillende colleges in de regio.  
In de toekomst wenst men vanuit de regionale adviesraden steeds meer te werken vanuit een 
aanpak zoals wij deze in Vaals hanteren. Dit betekent dat adviesraden vroeg in het proces van het 



opstellen van een beleidsstukken worden meegenomen, en hierover kunnen 
meedenken/adviseren. Het formuleren van kernwaarden en het gebruik maken van de principes 
van de Omgekeerde Verordening. 
 
Jo geeft aan dat er is hoop op verbetering van de samenwerking tussen de verschillende 
adviesraden. Gezamenlijk overleg met adviesraden is goed, maar hoeft niet altijd te leiden tot een 
gezamenlijk advies. Het ziet ernaar uit dat men in de verschillende adviesraden het Vaalser 
voorbeeld volgt. 
 
Jo vertelt dat de input van de gezamenlijke adviesraden op het Regionale beleidsplan Wmo is 
gebaseerd op de volgende punten: 

• Vinden we terug wat wij als uitgangspunt genomen hebben in ons lokale gesprek/aanpak? 

• Zie we een afname van overbodige bureaucratie? 

• Is het stuk geschreven in gemakkelijker taalgebruik? 

• Is er sprake van gelijkwaardigheid tussen management en burger? 
 
Voor meer info zie stuk “Input Regionaal Beleidsplan Maatschappelijke Ondersteuning”. 
Ontvangen door de leden van de adviesraad 2 februari 2023.  
 
 
4. Terugkoppeling van Jo over de bijeenkomst van 13 februari mbt beleidsplan jeugd.   
Het huidige beleidskader jeugdhulp 2019-2022 loopt af. Een regionale beleidsgroep jeugd heeft 
de leden van de adviesraden uitgenodigd om van gedachten te wisselen op maandag 13 februari 
2023 van 15:30u tot 17:00u. Helaas is er iets misgegaan in de communicatie en heeft de 
adviesraad Vaals deze bijeenkomst gemist.  
Benigna zoekt uit hoe zij de adviesraad alsnog in positie brengt om iets te vinden van het concept.  
Benigna zal het conceptstuk mailen en de adviesraad meegeven hoe het stuk te lezen en op welke 
facetten advies wenselijk is.  
 
Piet vraagt of de jeugd in Vaals qua problematiek anders is dan in omringende gemeenten?  
Benigna geeft aan dat we qua aantallen niet afwijken van het landelijk gemiddelde. Wel is de 
problematiek zwaarder. 
Er wordt gevraagd naar de overgang van de Jeugdwet naar de Wmo op het moment dat een 
jongere na zijn 18 de zorg nodig heeft. Benigna ligt toe dat een jongere die nog een korte periode 
zorg nodig heeft, en waarvan de verwachting is dat de zorg binnen een jaar na zijn 18 de 
afgerond wordt, zorg kan ontvangen vanuit de verlengde jeugdwet. Mocht zorg voor langere 
termijn nodig zijn dan proberen we dit ook te borgen en kijken we wat er nodig is, en vanuit welke 
voorziening/wet.  
 
 
5. Locatie voor vergaderingen adviesraad 
Vergaderingen van de adviesraad zijn in principe open voor deelname van de burger (openbaar). 
Vergaderingen op een andere locatie zou de drempel voor deelname door de burger kunnen 
velagen. Dit ligt in de lijn van het werven van nieuwe leden voor de adviesraad. Zie punt 9. 
 
 
6. Terugkoppeling vanuit de sector maatschappij 
Benigna geeft toelichting over praatplaten sociaal domein; 
De praatplaten zijn gemaakt om in gesprek met de burger de Verordening/het proces naar 
aanleiding van een melding bij Wijvaals te schetsen. De praat platen zijn in concept. Vraag aan 
de adviesraad is; Wat vinden wij hiervan?  
Er wordt aangegeven dat de praatplaten duidelijk zijn, ze spreken de leden van de adviesraad 
aan;  



Het proces van de toegang wordt duidelijk in kaart gebracht, duidelijk is de eigen regie en 
voorliggende voorzieningen worden benadrukt. Er ontbreekt niets, positieve gezondheid is erin 
terug te zien, een prima gespreksinstrument. Het advies wordt gegeven om de werkwijze van de 
toegang van Wijvaals, en zo ook de praatplaten openbaar te maken en te delen via Social media.  
 
Benigna wil in een volgende vergadering graag de lokale educatieve agenda met de adviesraad 
bekijken. Dit betreft een agenda om onderwijsachterstand en te bestrijden.  
Nancy vertelt dat bij Wijvaals de focus momenteel op laaggeletterdheid ligt; Wanneer ben je 
laaggeletterd? Hoe herken je het? Wat kun je ermee? 
Jo vult aan dat er veel mensen met een leerachterstand zijn en dat dit zou kunnen worden 
meegenomen in de educatieve agenda. Benigna geeft aan dat dit een landelijk probleem is en het 
wordt meegenomen in de agenda.  
 
Benigna en Nancy delen mee dat sectorhoofd van de afdeling maatschappij Trudy Janssen per 1 
april 2023 een andere baan heeft en dus Gemeente Vaals verlaat.   
 
 
7. Terugkoppeling vanuit de achterban 
Geen terugkoppeling 
 
 
8. terugkoppeling vanuit de regio 
Geen terugkoppeling 
 
 
9.  PR adviesraad  
Terugkoppeling afspraak met Marielle Houben afdeling communicatie Gemeente Vaals: 
Jo en Nancy hebben de PR van de adviesraad besproken met Marielle van afdeling communicatie 
Gemeente Vaals. Het doel van dit gesprek was enerzijds het op de kaart zetten van de adviesraad 
bij de Vaalser burger en anderzijds het werven van nieuwe leden. Over hoe we dit kunnen vorm 
geven hebben Jo en Nancy een vervolgafspraak op 28 februari 2023. 
 
 
10. Rondvraag en sluiting  
Emmy geeft aan dat ze graag Burgerkracht uit Sittard wil uitnodigen voor de volgende 
vergadering van de adviesraad op 4 april. 
Karien Stoffers komt iets vertellen over de Wet verplichte GGZ. Karien is uitgenodigd voor 19.00 
uur. Emmy nodigt Burgerkracht uit voor 19.30 uur. 
 
Emmy vertelt dat ze met Vaals verbindt mee is geweest naar verschillende voorzieningen in Vaals 
namelijk; De Kornuiten van Koraal, het Thomas huis, het voedselbos, project taal maatjes, en de 
creatieve vrouwen. Emmy was verbaasd en enthousiast over deze voorzieningen en hoopt dat ze 
een bijdrage kan leveren aan dit initiatief.  
 
Hierna sluit de voorzitter, met dank voor een ieders inbreng, de vergadering. 
 
Het eerstvolgende overleg van de Adviesraad is op dinsdag 4 april om 19.00 uur.  
 
 
 
 
 
 
 


